
ZÁPIS 

z osmého zasedání komise kultury a vzdělávání Rady městské části Praha 17 konaného 

dne 23.2 2012 v budově ZUŠ Blatiny, Španielova  50/1124, 163 02 Praha 6 – Řepy 

 

Poradu řídil:  MUDr. Antoine Katra 

Přítomni: MUDr. Antoine Katra 

Šárka Klímová 

Karel Vlček 

Michaela Bušková 

Mgr.Naděţda Zemanová 

Mgr..Bořek Černovský – jako host 

Omluven : Bc.Jitka Synková 

Dr.Tomáš Finger 

 

 (Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise.) 

 

Program: 

1. Diskuse k rozvoji kultury  

  2. Plán další činnosti                                                                                                                         

Průběh jednání: 

 

MUDr. Antoine Katra  přivítal přítomné a opět zdůraznil záměr komise věnovat se kultuře na 

MČ Praha 17. ZUŠ je v tomto směru pojítkem se školstvím. Poté poţádal ředitelku školy 

Věru Pavlíkovou o shrnutí činnosti školy a dalších záměrů. 

Paní ředitelka ocenila investici MČ Praha 17 do rekonstrukce objektu a konstatovala, ţe díky 

tomu máme jednu z nejhezčích ZUŠ v Praze. Tato skutečnost se odráţí i na pozitivním 

vnímání školy rodiči i ţáky. Nárůst ţáků v posledním roce řádově o sto je toho také důkazem. 

Třídy jsou plně vytíţené. Škola sama vnímá určení zařízení jako rozvíjejícího vlohy nadaných 

dětí, do kterých stát ročně investuje finance na normativy 15 000,- Kč na ţáka. Výsledek by 

měl tedy také být viditelný. Ţáci ZUŠ chodí zpravidla od začátku školní docházky někteří do 

dospělosti. Ti, kteří chodí i jako dospělí jsou jiţ na vysoké úrovni a reprezentují i Řepy. 

Dotace na tyto dospělé jiţ MŠMT neposkytuje, ale škola je přesto schopna jejich výuku 

zajistit. Práce pro školu začíná výchovným koncertem pro předškolní děti z Řep a Zličína, 

výběrem talentovaných dětí v tomto věku s oslovením rodičů. Ideální je pokud děti zvládnou 

celý cyklus docházky. Škola má vyrovnaný rozpočet a v letošním roce jiţ nebylo třeba dotace 

MČ. Přáním do budoucnosti by bylo zakoupení dalšího kvalitního koncertního křídla. Ţádost 

o prostředky na nákup bude škola podávat v rámci čerpání výtěţku z herních automatů. 

Černovský – výtěţek z automatů bude letos niţší, ale mělo by dojít k posílení příjmem 

z videoher. Tento příjem by měla MČ mít čtvrtletně a otevírá se tak moţnost vypsání dvakrát 

ročně. 

Katra – máte tady v oblasti konkurenci ?  

Pavlíková – asi nemáme, docházejí k nám děti z Břevnova, Zličína apod. jediná další 

alternativa je KS Průhon 

Černovský – MČ ale zvaţovala moţnost omezení této výuky na KS Průhon ve prospěch 

rozvoje akcí v Sokolovně 

Pavlíková – přimlouvala bych se za ponechání této moţnosti. Dětem, které se rozhodnou pro 

některou z uměleckých činností v pozdějším věku bych doporučila vyuţití KS Průhon, kde je 

výuka méně náročná, je opravdu pro děti, které hrají třeba bez zvláštního talentu, ale pro své 

potěšení. Náhodně nastupující starší ţáci ( do ZUŠ) mívají problém se zařazením mezi věkově 

mladší, které jim ale odpovídají stupněm znalostí a dovedností.  



Bušková – domnívala jsem se, ţe omezení výuky v KS průhon by se týkalo jen dospělých. 

Alternativa by měla být zachována 

Vlček – nabízí škola také zapůjčení nástrojů? 

Pavlíková – ano, doplňujeme naše vybavení i v tomto směru 

Katra – oslovujete při konání Vašich akcí také členy ZMČ? Jejich účast by posílila obraz 

školy v očích veřejnosti. 

Pavlíková – ano posílíme pozvání, ale účast je malá. Účastníme se ale s našimi ţáky 

pravidelně akcí MČ praha 17 – Babí léto, rozsvěcení vánočního stromu, předávání plaket 

J.A.Komenského, setkání se seniory. Informace o našich akcích jsou také na webu školy.  

Katra – je škoda, ţe mnozí zastupitelé ani nevědí v jakém prostředí a jaké akce pořádáte. 

Na závěr setkání provedla ředitelka ZUŠ členy komise prostorami školy. 

 

MUDr. A. Katra poděkoval přítomným za účast, rozloučil se a ukončil zasedání. 

 

Příští zasedání komise bude svoláno v červnu 2012 

 

V Praze dne: 24. 2. 2012 

Zapsala: Zemanová Schválil: MUDr.A. Katra 

 


